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Zápis z jednání komise mládeže  

Místo: sídlo ČAST, Strahov 30. 11. 2023   

Účastníci jednání:    
- Hana Valentová, Martin Linert, Jaroslav Glogar, Martin Merker, Jan Šplíchal, Jan Brothánek. 
- On- line Nikolas Endal, Aleš Sviták k bodu 8, Martin Protiva, Iveta Vacenovská, Roman Čech k bodu 14. 

 
Průběh jednání:  
========================================================================================= 
1. Kontrolní turnaj – Jan Šplíchal informace 

Propozice byly vydány. Nominace budou vydány do konce víkendu – do 3.12.2024. 
Financování kontrolního turnaje bude půl na půl mezi komisí mládeže a komisí vrcholového sportu. 
 
Úkol:  
J. Šplíchal zveřejní nominace hráčů. 
========================================================================================= 
2.  Dotace za umístění na žebříčku – Martin Protiva 

M. Protiva potvrdil, že dotace je vyřízena a vyúčtována od klubů. 
========================================================================================= 
3.  Vyjádření KVS k BTM – kategorie – Hana Valentová 

Předsedkyně H. Valentová informovala, že členové KVS doporučují, aby současná sezóna byla dohrána dle 
současných pravidel.  
========================================================================================= 
4.  BTM – obecná diskuse, včetně vyhodnocení zpráv rozhodčích 

Bylo diskutováno, aby při určitém vysokém počtu účastníků při U19 byly čtyřhry hrány pouze na 2 sety nebo byly zrušeny 
dle posouzení vrchního rozhodčího, nebo upravit počet účastníků v základní skupině pro divizi B. 
Předsedkyně H. Valentová zhodnotila spolupráci s Komisí rozhodčích na BTM jako výbornou. 
M. Linert doporučuje, aby hlavní rozhodčí vydal orientační časový harmonogram před každým turnajem BTM. 
 
Komise odsouhlasila, že sezóna bude dohrána dle současných pravidel. Na příští sezónu se předpokládají shodné 
rozpisy turnajů BTM jako v loňské sezóně. 
 
Úkol:  
Upravit propozice pro turnaj v Neratovicích pro kategorii U19. 
H. Valentová požádá Komisi rozhodčích o zajištění orientačního časového plánu každého turnaje BTM. 
========================================================================================= 
5.  Rozdělení dotace pro pořadatele BTM – Martin Protiva 

M. Protiva zpracoval podklady pro rozhodnutí komise ve třech variantách. Komise odsouhlasila variantu dle principu 
rozdělování dotace v minulých letech. 
 
Úkol:  
M. Protiva zašle finální podklady předsedkyni H. Valentové. 
========================================================================================= 
6.  HBO – informace Martin Linert 
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M. Linert informoval o proběhlém říjnovém kempu, proběhla nová nominace hráčů kategorie U11 na kemp prosincový 
v Havířově. Proběhly turnaje v Plzni, Senci. Informoval o rozdílech turnajů organizovaných ETTU, ITTF a o plánovaných 
turnajích v roce 2024. 
========================================================================================= 
7.  Divoké karty BTM  

Komise obdržela žádost o divokou kartu na hráče Maxe Jurečky z klubu Sportovní klub Frýdlant nad Ostravicí. 
Komise divokou kartu neudělila. 
======================================================================================== 
8.  SPS a OTM – Aleš Sviták návštěvy klubů 

A. Sviták informoval o posledních návštěvách s I. Vacenovskou a předal informace o proběhlých návštěvách v klubech 
v roce 2023. Doporučuje, aby v žádostech byly blíže vyspecifikovány tréninkové jednotky hlavního trenéra, hlavních 
hráčů. Komise obdržela podněty na rozšíření požadovaných informací v žádosti o dotaci pro příští rok. 
J. Brothánek informoval o možnostech finančního krytí rozvoje klubů, kteří pracují s mládeží. 
Po debatě bylo rozhodnuto, že by byly vhodné změny v rozdělování klubů do OTM, SPS. 
 
Úkol:  
Komise připraví návrh změny pro rok 2025 do října 2024. 
======================================================================================== 
9.  Návrh SPS a OTM – Martin Protiva 

M. Protiva připravil podklady na základě obdržených žádostí o dotaci. Komise obdržela celkem 40 žádostí o dotaci od 
klubů. 
 
Komise mládeže doporučuje pro rok 2024 podpořit 37 oddílů, které by byly rozděleny do následujících kategorií: 
SPS (celkem 12 oddílů) – SK Dobré, TTC Elizza Praha, KST Zlín, SKST Vlašim, KST Apollo Ústí nad Labem, TJ Slavoj 
Praha, STC Slaný, TJ Tatran Hostinné, KST Hluk, TSM Kladno, TTC Frýdek Místek, KST LVA.   
 . 
OTM „A“ (celkem 9 oddílů) – SK Kotlářka Praha, SK Frýdlant nad Ostravicí, TJ Jiskra Strážnice, TTC MS Brno, AC 
Sparta Praha, TJ Sokol Plzeň V, TJ Sokol Děhylov, KST Olomouc, SK Přerov. 
 
OTM „B“ (celkem 16 oddílů) – TJ Tesla Pardubice, KST Nový Jičín, SKST Liberec, KST Blansko, TJ Sokol Jaroměř-
Josefov 2, TJ Union Plzeň, SKST Děčín, TJ Montas Hradec Králové, TJ Sokol Vsetin, TTC Ústí nad Orlicí, TJ Sokol 
Štíty, TTC Ostrava, KST Vyšší Brod, KST Vyškov, MSK Břeclav, Hnoyland Hnojnice. 
 
Nepodpořené oddíly: MH Ostrava, SKST Chodov, PINK Liberec. 
 
Výše finanční podpory bude známá v prvním čtvrtletí roku 2024. Následně budou oddíly vyzvány k uzavření smlouvy. 
======================================================================================== 
10.  Plnění podmínek SPS a OTM - účast trenérů oddílů na HBO 

Bude vyhodnoceno po kempu prosincovém v Havířově. 
======================================================================================== 
12.  Návrh rozpočtu na rok 2024 – Martin Linert , Jaroslav Glogar 

J. Brothánek detailně představil čerpání v roce 2023. Dále bylo dlouze diskutováno o struktuře návrhu nového rozpočtu 
na rok 2024. 
 
Úkol:  
Komise spolu s J. Brothánkem připraví návrh rozpočtu 2024 do 4.12.2023. 
======================================================================================== 
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13.  Diskuse vyúčtování trenérů SPS a OTM 

Předsedkyně H. Valentová hovořila o vyúčtování některých klubů, které neobsahuje náklady na trenéry uvedené 
v žádosti o dotaci. Bylo by vhodné pro uzavření smluv o spolufinancování SPS a OTM blíže specifikovat způsobilost 
nákladů. 
 
Úkol:  
Komise spolu s J. Brothánkem prověří současný stav. 
======================================================================================== 
14.  MČR – návrh pořadatelů předloží Roman Čech – Jan Šplíchal 

R. Čech představil návrh pořadatelů a termínů pro MČR. Komise obdržela následující terminy: 
6. - 7. dubna MČR U13 + U21 Havířov (SKST Havířov) 
27. - 28. dubna MČR U17 Brno - Újezd u Brna (KST Prace) 
11. - 12. května MČR U15 Praha - (Elizza Praha)  
8. - 9. června MČR U19 Most - (SKST Baník Most) 
15. - 16. června MČR družstev U15 + U19 - Havlíčkův Brod - (HB Ostrov Havlíčkův Brod) 
 
Dochází ke kolizi termínové v Havířově se školením mezinárodním rozhodčích. 
Komise odsouhlasila pořadatele ve výše uvedených termínech pro Elliza Praha, SKST Baník Most, HB Ostrov Havlíčkův 
Brod. 
 
Úkol:  
R. Čech prověří možnost změny. 
======================================================================================== 
15.  LODM – informace H. Valentová 

Předsedkyně H. Valentová informovala o výstupu ze schůzky svazových koordinátorů. Zpráva ze schůzky byla zaslána 
na výkonný výbor, poté na Radu krajů. Informovala o důležitostí streamování zápasů a o jejich kvalitě. 
 
Úkol:  
H. Valentová bude precizovat rozpočet na akci spolu s P. Hložkem (krajským koordinátorem).  
Upravit metodiku žebříčku mládeže ve vztahu k LODM v kategoriích U13 a U15. 
======================================================================================== 
16.  Náborový web – testování 

Komise obdržela návrh k testování.  
 
Úkol:  
Komise se vyjádří k návrhu do konce roku. 
======================================================================================== 
 

Zapsal: Jaroslav Glogar 


